
Protokół nr VII/2007
z VII Sesii Radv Powiutu Łódzkiego Wschodniego, odbvtei w dniu

22 murca 2007 r. w Starostwie Powiutowvm w Łodzi.

Sesja rozpoczęła się o godzinie 1300 i trwała do godziny 7700'

Skład Rady Powiatu - 19 radnych.

Obecnych - 19 radnych.

Lista obecnoŚci radnych stanowi załaczniknr 1do protokołu'

Lista obecności gości stanowi za|ączniknr 2 do protokołu.

Pkt 1 porządku obrad - otwarcie sesii i sfu

Przewodniczący Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego Pan Ryszard Surowiec serdecznie
powitał radnych, kierowników jednostek organizacyjnych, naczelników wydziałów Starostwa
Powiatowego w Łodzi' Starostę t Zarząd Powiatu Łódzkiego Wschodniego otaz wszystkich
przybyłych na siódmą Sesję Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego.

Przewodniczący Rady stwierdził niezbędne quorum do podejmowania plawomocnych uchwał
przez Radę Powiatu.

Pkt 2 porządku obrad - Przvięcie porzudku obrad VII Sesii Radv
P ow iat u Łó dzkieg o Ws c It o dnieg o.

Przewodniczący Rady Ryszard Surowiec przedstawił wniosek Zaruądl dotyczący
wprowadzenia do porządku obrad dwóch punktów:

Przędstawienie informacji na temat realizacji zadania inwestycyjnego pn.

,,Przebudowa i modernizacja drogi powiatowej Nr 29128 (24156) w gminie
Andrespol'' _ jako punktu 6 porządku obrad'
Podjęcie uchwały w sprawie zg}oszenia kandydata i jego stałego zastępcy do udziału
w pracach Stałej Konferencji Współpracy _ jako punktu 13 porządku obrad.

Zaproponowane zmiany do przedstawionego porządku posiedzenia zostaŁy ptzez radnych
przyjęte przy 18 głosach ,,Za,,,0 głosach,,przeciw'' i 0 głosach,,wstrzymuję się''.



Porządek posiedzenia, wraz z przyjętymi poprawkami został ptzyjęty przy 19 głosach ,,za,,, 0
głosach,,przeciw'' i 0 głosach,,wstrzymuję się'' i przedstawia się następująco:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad VII Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego.
3. Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wsclrodniego.
4, Sprawozdanie zprac Zarządu w okresie międzysesyjnym'
5. Interpelacje t zapytanta.
6. Przedstawienie informacji na temat rcalizacji zadania inwestycyjnego pn. ,,Przebudowa

i modemizacja drogi powiatowej Nr 2912E (24156) w gminie Andrespol".
7. Podjęcie uchwały w sprawie załoienia Liceum ogólnokształcącego w Koltrszkach.
8' Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu II Liceum ogólnokształcącemu

w Koluszkach, ul. Budowlanych 8.

9. Podjęcie uchwały w sprawie Zm|an organizacyjnych Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych
nr 2 w Ko1uszkach, ul. Budowlanych 8 z dnia 1 września 2007t.

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany iaZW Liceum ogólnokształcącego im. H.
Sienkiewicza w Koluszkach, ul. Kościuszki 16,

11. Podjęcie uchwały w sprawie wytaŻenia zgody na prowadzenie inwestycji przez gminę
Andrespol pn. ,,Budowa kładki dla ruchu pieszego w drodze powiatowej rc 29I2E -

u|. Brzezinskiej w Bedoniu Przykościelnym w gminie Arrdrespol w Powiecie Łódzkim
Wschodnim".

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdanzpracy Komisji Stałych Rady Powiatu
Łódzkiego Wschodniego Za2006 r.
Podjęcie uchwały w sprawie zg}oszenia kandydata i jego stałego zastępcy do udziału
w pracach Stałej Konferencji Współpracy.
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
Wolne wnioski i sprawy róŻne.
Zamknięcie obrad VII Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego.

Porządek obrad stanowi załacznik nr 3 do protokołu.

Pkt 3 porządku obrud * Przviecie protokołu z VI Sesii Rudv Powiutu

Przewodniczący Rady poinformował radnych, ze protokół z szóstej sesji był do wglądu
w Biurze Rady Powiatu. Radni rnogli się z nimi zapoznać, w związku z czym zwrócił się
z zapytaniem, czy są uwagi do protokołu z VI sesji?

Poniewaz nie było uwag' przystąpiono do głosowania'

Protokół z VI Sesji Rady Powiatu został pIzez Radnych przyjęty przy 18 głosach 
',Za'',

0 głosach,'przeciw'' i 0 głosach,,wstrzymuję się''.

13.

14.
15.

16,



Pkt 4 porządku obrad - Snrawozdanie z prac Zurzqdu w okresie
miedzvsesvinvm.

Przewodniczący Rady poprosił Starostę Gtzegorza Busiakiewicza o przedstawienię
informacj i z pracy Zatządu,

Pan Starosta odczytał Radnych sprawozdanie zprac Zatządu w okresie międzysesyjnym.

Informacja z ptac Zarządtt w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 4 do protokołu'

Przewodnicząca Rady zv,ttóciła się z zapytanięm do radnych) czy są pytania bądz uwagi
do ptzedłożtonej,,lnfotm aeji...,, ?

Radni nie zgłosili uwag i pytan do przedstawionej informacji, w związku z czym przystąpiono
do realizacji kolejnych punktów posiedzenia.

Pkt 5 porządku obrud _ Interpelucie i zapvtania.

Radni nie zgłosili interpelacji oraz zapfian, w związku z czym przystąpiono do realizacji
kolej nych punktów posiedzenia.

Pkt 6 porządku obrud Przedstawienie informacii nu temat
realizucii zadaniu inwestvcvinego pn. ,,Przebudowa i modernizacia
droei powiutowei Nr 29128 (24156t w sminie Andrespol".

Przewodniczący Rady poprosił Starostę Powiatu Pana Piotra Busiakiewicza o przedstawienie
informacji na w/w temat.

Pan Starosta przypornniał, zę na poprzedniej Sesji Rady Powiatu, Rada ptzyjęła
zaproponowane ptzez Zatząd Powiatu stanowisko mówiące o wymiarze współuczestniczęnia
Gminy Andrespol w realizacji inwestycji (poziom pomocy na podstawie kosztorysów
inwestorskich kształtował się na poziomie 1.604.1,7I zł). Ponadto Rada zgodziła się, Że
wzajemna umowa między jednostkami musi byó zabezpieczona wekslem.

odbyły się spotkaniazprzedstawicielami Gminy Andrespol w celu rrzgodnienia i wyjaśnienia
treści przyszłĄ umowy.
W dniu 14 marcatrzymaliśmy fax-em propozycję Gminy Andr.espol dotyczącątreści uchwały
Rady Gminy oraztreści umowy' która miała być zał.ącznikiem do uchwały.

Treść przesłanego proj ektu uchwały była zgodn a z ptopozycj ą Rady Powiatu.



W dniu wczorajszym odbyła się Sesja Rady Gminy Andrespol, na której podjęto odmienrre od
uprzednio przygotowanych uchwały.

Zdaniem Zarządu, roŻnice te były dość Znacznę, nie ptzyb|iżały więc do zawarcia
porozumienia.

Pan Starosta przedstawił treśó podjętych pIzez Radę Gminy Andrespol uchwał - stanowią one
załącznik nr 5 do protokofu.

Wątpliwości jakie powstały, wynikają z zapisów zawarlych w stanowiącej załącznik do
uchwały umowie.

Pan Starosta dodał, Że otrzymaliśmy z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego pismo, będące
odpowiedzią na nasz wniosek, dotycząay plzesunięcia tetminu zawatcla umowy' a takię
przesunięcia tetminu realizacji tej umowy do czerwca 2008 r.

Pismo to informuje o konieczności złsŻenla niezbędnych dokumentów do Urzędu
Wojewódzkiego, aby Pani Wojewoda mogła Zaploponować podpisanie aneksu do umowy.
Jęst to Ęm samym równoznaczne Z uzyskaniem zgody na przesunięcie terminu podpisania
umowy z Łódzkim Urzędem Woj ewódzkim.

Poniewaz wcześniej mieszkańcy Gminy Andrespol prosili o pomoc w sprawie rcalizacji
inwestycji na ul. Tuszyńskiej parlamentarzystów, Zarząd postanowił pójść tą samądrogą.

W wyniku tych mediacji doszło w dniu dzisiejszym do spotkania Pana Starosty, Skarbnika
Powiatu, Wójta Gminy Andrespol, Sekretarza oraz Skar.bnika i Radcy Prawnego Gminy
w siedzibie Regionalnej Izby obraclrurrkowej wŁodzi.
W spotkaniu tym udział. wzięĘ również oba składy orzekające zuo - powiatu oraz gminy.
Celem spotkania było to, aby to Regionalna Izba obrachunkowa orzekła' w jaki sposób
obydwa samorządy - gmina i powiat powinny zabezpieczyć swoje i prawa i roszczenia.

Podczas tego spotkania obie strony wymieniły swoje zasttzeŻenia i uwagi, składy orzekające
RIo podjęĘ decyzję, ii sptawa ta zostanie przedstawiona na kolegium RIo, które odbędzie
się w najblizszy wtorek. Podczas tego kolegium mamy uzyskać stanowisko Regionalnej Izby
Obrachunkowej w przedmiotowej sprawie.

Pan Starosta Busiakiewicz poinformował, ze powołana została Komisja Przetargowa, która
pracuje nad specyfikacjąistotnych warunków zamówienia _ w skład komisji wchodzi równiez
przedstawiciel Gminy Andrespol. Po stronie Gminy lezy określenie terminu zakończęnia
realizacji inwestycji - budowa kana|izacji w ul. Tuszyńskiej. Termin ten będzie musiał zostać
ujęty w naszej specyfikacji.

Głos zabrał Radny Pan Włodzimierz Bęreziński' który powiedział, ze uwaŻa za słuszne
zotgarizowanie spotkania w RIo. W związku z tą sytuacją Pan Bereziński zap5Ąał, czy
koniecznym będzie zwołanie sesji nadzwyczajnej w celu podjęcia stosownych uchwał?



odpowiedzi udzielił Starosta Powiatu, który powiędziaŁ, ie kontecznym będzie zwołanie
takiej sesji w momencie, kiedy tylko RIo i Gmina podejmą stosowne decyzje.
Głos zabrał Radny Pan lerzy Kabat, ktory zapytał, czy wątpliwości ze strony Gminy
Andrespol polegająna wątpliwościach formalno _ prawnych zwarcia umowy' czy kryje się za
t1'rn coś innego?

Wyjaśnień w tym zakresię udzieliła równiez Skarbnik Powiatu, Pani Barbara lgnatowska,
która powtedziała, że jeśli okaze się, iż Gmina Andrespol nie zabezpieczy środków
w wysokości 800.000 zł w budŻecie na rok 2008, powiat będzie musiał zacirynąc kredyt na
tęn cel.

Radna Pani Agnieszka BiaŁa powiedziała, Że rozumie istniejące obawy' Jednak widzą
wszyscy' ze gminie udało się duzym kosztęm znaleŹć znacz!7e środki w tegorocznym
budzecie na ten cel. Nalezy więc docenić wysiłek Gminy.

Ustalono, ie ntezwtocznie po otrzymaniu decyzji Regionalnej Izby obrachunkowej zwołana
zostanie Sesja Rady Powiatu - będzie to prawdopodobnie sesja nadzwyczajna.

Pkt 7 porządku obrad * Podiecie uchwutv w sprawie założeniu
Liceum ogólnokształcqcego w Koluszkuch.

W dalszej kolejności Radni zapoznali się z projektem uchwały w sprawie zatoŻenia Liceum
ogólnokształcącego w Koluszkach.

Jak powiedziała Pani Naczelnik Iwona Walter - Wisiałkowska, w zwiry,ku ze
zmntĄszającym się zainteresowaniem młodzieiy ksńał.cenięm w liceum profilowanym na
rzecz podejmowania nauki w liceach ogólnoksztatcących, Dyrektor oraz Rada Pedagogiczna
Zespołu Szkół Ponadgimnazja|nych nr 2 w Koluszkach, ul. Budowlanych 8 wystąpili
do Zaruądu Powiatu Łódzkiego Wschodniego Z plopozycją zatozenla w ramach Zespołu
S zkół Ponadgimn azj ałly ch nt 2 w Ko luszkach liceum o golnokształcące go.

obecnie w Zespole SZkół Ponadgimnazja|nych nr 2 w Koluszkach funkcjonuje I

Liceum Profilowane i Technikum nr 2.
Zarząd Powiatu Łódzkiego Wschodniego po zapoznaniu się z przedstawionymi w tej

sprawie argumentami, biorąc pod uwagę zap|ecze dydaktyczne szkoły, przygotowanie
merytoryczne nauczycieli zatrudnionych W Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2
w Koluszkach, a także chcąc dostosować ofer1ę edukacyjną do potrzeb i zainteręsowań
uczniów, uznał. za zasadne zat'oienie tego typu szkoły _ liceum ogolnokształcącego, w ramach
istniejącego Zespołu.

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat przedmiotowej
uchwały.

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Pan Jarosław Suwalski poinfotmował,
ze Komisja jednogłośnie pozytyvrmie zaopiniowała projekt uchwały.



Przewodniczący Rady odczytat projekt uchwały w sprawie załoŻenia Liceum
ogólnoksŹałcącego w Koluszkach.

w wyniku głosowania Radni ptzy 17 głosach ,,Zd,, jednogłośnie opowiedzieli się
za podj ęciem przedmiotowej uchwały.

Uchwała stanowi załączniknr 6 do protokołu.

Pkt 8 porządku obrad * Podiecie uchwatv w sprawie nadania Statutu
II Liceum ogólnokształcqcemu w l{oluszkach uI. Budowlanvch 8.

W dalszej kolejności Radni zapoznaIi się z projektem uchwały w sprawie nadania statutu II
Liceum ogólnokształcącemu w Koluszkach, ul. Budowlanych 8.

Jak powiedziata Pani Naczelnik Walter, w związku z załoŻęniem z dniem I września 2007
roku II Liceum ogólnokształcącego w Koluszkach, ul. Budowlanych 8, konieczne jest
nadanie szkole pierwszego statutu, zgodnie z afi.. 58 ust. 6 ustawy o systemie oświaty z dnia7
września |991t

Radni nie zgłosili uwag i pytan do przedstawionego projektu uchwały, w związku Z czw
Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat przedmiotowej
uchwały.

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Pan Jarosław Suwalski poinformował,
ze Komisj a j edno gło śnie pozytyvrrni e zaopiniowała proj ekt uclrwały.

Przęwodniczący Rady odcz7Ąał. projekt uchwały w sprawie nadania statutu II Liceum
ogólnokształcącemu w Koluszkach, ul. Budowlanych 8.

W wyniku którego Radni ptzy 17 głosach ,,za'' jednogłośnie opowiedzieli się za podjęciem
przedmiotowej uchwały.

Uchwała stanowi załaczniknr 7 do protokołu.

Pkt 9 porządku obrad Podięcie uchwałv w sprawie zmiun
organizacvinvch Zesnołu Szkół Ponudgimnazialnvch nr 2
w Koluszkach, ul. Budowlunvch B z dniu 1 wrześniu 2007 r.



Projekt uchwały w sprawie zmian organizacyjnych Zespofu Szkół Ponadgimnazja|nych nr 2
w Koluszkach, ul. Budowlanych 8 z dnięm 1 września 2007 roku przedstawiła i omówiła
Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej Pani Iwona Walter - Wisiałkowska.

Jak powiedziałaPni Naczęlnik, w związku z załoientem z dniem 1 wrzęśnia 2007 roku II
Liceum ogólnoksŹałcącego w Koluszkach, ul. Budowlanych 8, istnienie konieczność
dokonania zmiarl organizacyjnych w Zespole Szkół Ponadgimnazja|nychnr 2 w Koluszkach'

Radni nie zgłosili uwag i pytan do przedstawionego ptzez Panią Naczelnik Walter projektu
uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji
na temat przedmiotowej uchwały.

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Pan Jarosław Suwalski poinformował'
ze Komisja jednogłoŚnie pozytyrłmie zaopiniowała projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego Radni jednogłośnie, ptzy 18 głosach ,,Za,,,0
głosach ,,przeciw'' i 0 głosach ,,wstrzymuje się'' opowiedzieli się za podjęciem uchwały
w sprawie zmian organizacyjnych Zespołu Szkół PonadgimnaĄalnych nr 2 w Koluszkach,
ul. Budowlanych 8 z dniem 1 września 2007 roku.

Podjęta uchwała stanowi załacznik nr 8 do protokołu.

Pkt 10 porządku obrud _ Podiecie uchwułv w sprawie zmianv nazwv
Liceum ogólnokształcacego im. H. Sienkiewicza w l{oluszkuch,
ul. Kościuszki 16.

Projekt uchwały w w/w sprawie przedstawiła Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Pani
Iwona Walter _ Wisiałkowska.

Pani Naczelnik wyjaśniła, ze zgodnie z $ 1 ust' 1 pkt 2 Załączntka nr 4 do rozporządzenia
Ministra EdŃacji Narodowej z dnia 21 maja 2001r. w sprawie ramowych statutów
publicznego przedszk o|a oraz szkół publi cznych (Dz.U. z 200I , Nr 6 1 , poz. 624 z późn. zm.)
naz.wa liceum zawieta ustalony ptzęz olgan prowadzący numer porządkowy liceum,
wyrażony cyftątzymską jezeli w danej miejscowości jest więcej niz jedno liceum.

W zwiąpku z załoieniem z dniem 1 września 2007 roku iI Liceum ogólnokształcącego
w Koluszkach, ul. Budowlanych 8, nalezy nadać numel porządkowy istniejącemu juz Liceum
o gólnokształcąc emu im. Henryka S ienkięw IcZa w Koluszkach.



Poniewaz Radni nie zgłosili pytan i uwag do przedstawionego projektu uchwały,
Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji PoliĘki Społecznej
o przedstawienie opinii Komisji na temat przedstawionego projektu uchwały.

Przewodniczący Komisji Pan Jarosław Suwalski poinformował, Żę Komisja na swym
posiedzeniu jednogłośnie pozytyvmie zaopiniowała projekt przedstawionej uchwały'

Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego w/w uchwałaprzy 18 głosach ,,za,,,0 głosach

,,plzeciw'' i 0 głosach,,wstrzymuję się'' zostałaptzez Radnych przyjęta jednogłośnie.

Podjęta uchwała stanowi załacznik nr 9 do protokołu.

Pkt 11 porządku obrad _ Podiecie uchwałv w snruwie wvrażenia
zgodv nu prowadzenie inwestvcii nrzez gmine Andrespol pn.

,,Budowa kładki dla ruchu pieszeqo w drodze powiatowei nr 29l2E -
ul. Brzezińskiei w Bedoniu Przvkościelnvm w gminie Andrespol
w Powiecie Łódzkim Wschodnim,,.

Radni zapozna|l się z projektem uchwały w sprawie wytaienia zgody na prowadzenie
inwestycji przez gminę Andrespol pn. ',Budowa kładki dla ruchu pieszego w drodze
powiatowej nt 29I2E _ ul' Brzezińskiej w Bedoniu Przykościelnym w gminie Andrespol
w Powiecie Łódzkim Wschodnim'' ptzedstawionym przez Naczelnika Wydziału Rozwoju
Gospodarczego, Rolnictwa i ochrony Srodowiska Pana Dariusza Łukowiaka.

Jak powiedział.PanNaczelnik, konięcznośó podjęcia przedmiotowej uchwały wynika zfaktu,
iz Gmina Andrespol ptzekazata do Powiatu Łódzkiego Wschodniego projekt uchwały Rady
Gminy, która dotyczy zawaTcia porozumienia pomiędzy gminą Andrespol a Powiatem
Łódzkim Wschodnim w sprawie wykonania w 2007 roku inwestycji pn. ,'Budowa kładki dla
ruchu pieszego w drodze powiatowej nr 29I2E _ uI. Brzezińskiej w Bedoniu Przykościelnym
w gminie Andrespolw Powiecie Łódzkim Wschodnim'',

Środki finansowe narcalizację inwestycji pochodziÓ będą z budzetu Gminy Andrespol na rok
2007.

Poniewaz Radni nie zgłosili pytań i uwag do przedstawionęgo projektu uchwały,
Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji Budzetu i Finansów
o przedstawienie opinii Komisji na temat przedstawionego projektu uchwały.

Przewodnicząca Komisji Pani Agnieszka Biała poinformowała, ze Komisja na swym
posiedzeniu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt przedstawionej uchwały'

Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała w sprawie v'yrażenia zgody na
prowadzenie inwestycji przez gminę Andrespol pn. ,,Budowa kładki dla ruchu pieszego



w drodze powiatowej nr 2912E _ ul.. Brzezińskiej w Bedoniu Przykościelnym w gminieAndrespol w Powiecie Łódzkim Wschodnim pi,i ta gto9""n ,,Za,,, 0 głosach ,,przeciw,,i 0 głosach,,wstrzymuję się'' zostałapr:zezRadnych przyjęta jednogłośnie.

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr10 do protokołu.

Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił 10-cio minutowąprzerwę (godz. 1400)

o godz.1410 wznowiono posiedzenie Rady powiatu po przerwie.

Pkt 12 porzedku obrad _ uclt w spraw
Kom ,SL hl? Powiatu

Wschodnieso za 2006 rok.

HTff'1ffiitfi13:]#iff':: 
Budzetu i FinansÓw za rok2006 ptzed.stawiła Przewodni cząca

Sprawozdanie z pracy Komisji Statutowo _ Regulaminowej za rok 2006 przed,stawił jejPrzewodnic zący P an Włodzimierz Bereziński.

Przedstawione przez Przewodni czących Komisji sprawozdania stanowią zaŁącznlk douchwały.

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionych sprawozdań , w związku Z czymprzystąpiono dogłosowania, w wyniku 
|tór9so Rada jednogłośrrie, p,,vig ełosach,,za,,,0 głosach ,,przeciw,,i 0 głosach 

',wstrzymuję s1ę'' opo*ńd,iuł3 .'ę 
'".póę.i"m uchwały w sprawie przyjęciasprawozdań zptacy Komisji StĄch Rady Powiat" ioa't.i.go Wschodn iego za2006 rok.

Podjęta uclrwała stanowi załączniknr |ldo protokołu.

Pkt 13 porządku obrad _ w sDraw

Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Powiatu Pani Małgorzata Rakowska'

Na wniosek Wojewo dy Łódzkiego w związku z
zasadach prowadzenia polityki rozwoju, zachodzi

aft.7 ustawy z dnia 6 grudnia 200fu. o
konieczno Ś c wznaczenia przedstawiciela



powiatu łódzkiego wschodniego do udziału w pracach Konferencji, w związku Z azym Zaruąd
Powiatu Łódzkiego Wschodniego wnosi o podjęcie przedmiotowej uchwały przez Radę
Powiatu Łódzkiego Wschodniego _ Z wnioskiem o Wznaazenie kandydata i jego zastępcy
wystąpiła Woj ewoda Łódzki.

Zaruąd do pracy w Stałej Konferencji Wspołpracy proponuj e WznaczyÓ Starostę Powiatu
Pana Piotra Busiakiewicza, zaŚ na jego zastępcę Zarząd proponuje wznaczyc Wicestarostę
Powiatu Pana Marka Jarzębskiego.

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku Z czym przystąpiono do głosowania,
w wyniku którego Rada Powiaf,,l przy 19 głosach ,,Za,,,0 głosach ,,pIZeCiw'' i 0 głosach

,'wstrzymuję się'' jednogłośnie opowiedziała sięzapodjęciem przedmiotowej uchwały.

Podjęta uchwała stanowi załaczniknr 12 do protokołu.

Pkt 14 porzedku obrud - Odpowiedzi na interpelucie i zupvtania.

Nie zgłoszono interpelacji oraz zapytan,

Pkt 15 porządku obrud * Wolne wnioski i sprawv różne"

W ramach punktu dotyczącego spraw roŻnych i wolnych wniosków ponrszono następujące
kwestie:

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Konrad Kobus poinformował, ze pierwsze
z posiedzeń Komisji Rewizyjnej, mające na celu wypracowanie wniosku dotyczącego
udzielenia absolutorium dla Zarzadu Powiatu' odbędzie się w dniu 26 marca br.

o godz. 1000.

Wicestarosta Powiatu Pan Marek Jarzębski zwrócił się ponownie z proŚbą
o przekazywanie ptzez Radnych Powiatu projektów, planów, propozycji dotyczących
realizacji zadan z funduszy unijnych.
Przewodniczący Rady odczytat. pismo Wojewody Łódzkiego dotyczące wad
oświadczeń majątkowych ztoionych ptzez Przewodniczącego Rady otaz ptzez
Starostę Powiatu.
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Pkt 16 porządku obrad _ Zamkniecie obrad VII Sesii Radv Powiatu
Łó dzkieeo Ws cho dnieg o.

Przęwodniczący Rady podziękował wszystkim zaprzybycie i zamknął obrady VII Sesji Rady
Powiatu Łódzkiego Wschodniego.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała:

Ewa Czyzewska

Przewodnic4ący Rady
Powiatu Łódzkie$' p Wschodniego

p{

Ryszard prhrowiec
tt
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